
Venstre: Hatten af for borgerne i Hørsholm 
Af Anne Ehrenreich og Fritz Reuther, Medlemmer af Miljø- og Planudvalget for Venstre 

  
Vores tidligere kollega, tidligere medlem af Hørsholm Kommunalbestyrelse for 
Konservative og tidligere formand for Miljø- og Planudvalget Kristin Arendt synes ikke, 

at politikerne i Hørsholm har politisk mod nok ift byudviklingen. Det er jo ikke så 
overraskende, at Kristin Arendt mener det, nu hvor hun selv er ansat i et firma, som 

lever af byudvikling. Sådanne firmaer vil ofte helst bygge stort og massivt, da det 
giver flere penge end mindre projekter. 
  

Borgerne i Hørsholm Kommune har siden det sidste kommunalvalg sendt et klart 
signal til politikerne om, at de ønsker, at byudviklingen skal gøres bedre. De ønsker 

ikke en byudvikling drevet af developerne men baseret på gennemtænkte planer. Der 
synes også at være et klart ønske om, at byudviklingen skal gøre det bedre for de 
nuværende borgere at bo i Hørsholm ikke værre. 

  
Flertallet ønsker ikke så massive og urealistiske oplæg, som vi har set ift PH Park, 

Cirkelhuset, Bakkehusene, Museumshaven og nu Kokkedal stationsområdet. For 
Rungsted Kyst stationsområdet er det lykkes at få byggeplanerne begrænset. Samme 
håber, vi bliver tilfældet øvrige steder. 

  
Venstre går ind for, at Hørsholm skal udvikles for at forblive en attraktiv 

bosætningskommune. Udviklingen skal ske med respekt for Hørsholms særpræg og 
det grønne. Det har vi kæmpet for, og det vil vi vedblive med at gøre. Vi har modet til 
at sige til og fra ift byudviklingen og til at lytte til borgerne og agere på det grundlag. 

Hørsholm er og skal fortsat være borgernes by. 
  


